

存款服務收費修訂通知

由 2018 年 4 月 16 日起,招商永隆銀行有限公司(「本行」)將新增及/或修訂以下存款服務收費項目,其他收費項目則維持不變。

項目	收費
開立本地公司賬戶(只適用於全新 公司客戶)	
• 基本開戶收費	港幣 2,000 元
• 多層架構公司 ¹ 特別附加收費 (新增)	港幣 10,000 元
開立海外註冊公司賬戶(只適用於 全新公司客戶)	
• 基本開戶收費	港幣 10,000 元
• 多層架構公司 1 特別附加收費 (新增)	港幣 10,000 元
商業登記/公司查冊費	港幣 800 元 (每次查詢)
服務月費 2	
• 公司客戶的綜合理財總值低於 港幣 50,000 元或其等值外幣	港幣 200 元(或其等值 外幣)(每賬戶每月)
更改印鑑(只適用於公司客戶)	
• 基本行政費	港幣 500 元
• 海外註冊公司及/或多層架構 公司 ¹ 特別附加收費(新增)	港幣 300 元

附註:

- 1. 「多層架構公司」指開戶公司非直接及全部由自然人持有。
- 2. 如公司客戶之「綜合理財總值」低於港幣 50,000 元,本行會於客戶 名下適用賬戶(每賬戶)每月支取「服務月費」。

如有任何查詢,請致電客戶服務熱線 230 95555 或與本行職員 聯絡。

招商永隆銀行有限公司謹啟

2018年3月



Notice of Amendment of Deposit Service Charges

With effect from 16th April 2018, the following charge items of Deposit Service of CMB Wing Lung Bank Limited ("the Bank") will be added and / or revised, while other charges items will remain unchanged.

Charge Items	Charge Scale
Local Company Account Opening	
(Only applicable to new corporate customer)	
Basic Account Opening Fee	HKD2,000
Special Additional Fee for Multiple Layers Company ¹ (New)	HKD10,000
Overseas Company Account Opening	
(Only applicable to new corporate customer)	
Basic Account Opening Fee	HKD10,000
Special Additional Fee for Multiple Layers Company ¹ (New)	HKD10,000
Business Registration / Company Search	HKD800 (per search)
Monthly Maintenance Fee ²	
Corporate customers' Total Relationship Balance is below HKD50,000 or its equivalent in foreign currency	HKD200 or its equivalent in foreign currency (per account monthly)
Amendment of Signature(s) and Chop(s) (Only applicable to corporate customer)	
Basic Administration Fee	HKD500
Special Additional Fee for Overseas Company and / or Multiple Layers Company ¹ (New)	HKD300

Notes:

- 1. "Multiple Layers Company" means a company which is not directly and wholly held by a natural person.
- If the Total Relationship Balance of corporate customer is below HKD50,000, "Monthly Maintenance Fee" will be debited to customers' applicable account monthly (per account).

Should you have any enquiries, please call our Customer Services Hotline at 230 95555 or contact the Bank's staff.

For and on behalf of CMB Wing Lung Bank Limited March 2018